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PÄÄKIRJOITUS

METSIEMME ARVO
Euroopan unionin kesällä
hyväksytty ennallistamisasetus
luo suomailaiselle
metsätaloudelle
mahdollisuuden kehittyä entistä
kestävämmäksi raaka-aineen
tuottajaksi. Asetus tulee
mullistamaan maankäyttöä,
mutta metsäalan
ammattilaisten
asiantuntijuuden kysyntä tulee
todennäköisesti kasvamaan.
Ennallistamisasetuksen myötä
metsien suojelu korostuu,
mutta niin korostuu myös
entistä tehokkaampi
metsänhoito.

Antti Kontio
Konkelon päätoimittaja
MEOLin hallituksen jäsen

Suomessa yli 600 000 ihmistä
omistaa metsää, mutta omien
metsien arvoa ei aina
ymmärretä. Metsät ovat
arvokasta omaisuutta, joka voi
tarjota merkittäviä taloudellisia
ja ympäristöhyötyjä. Metsien
hoitaminen ja vakuuttaminen
on tärkeää, sillä
tulevaisuudessa kasvavat
metsätuhoriskit saattavat
vaarantaa uusiutuvan raaka-
aineen tuottamista. 

Puupohjaiset tekstiilit tuovat
miljardien eurojen
mahdollisuuksia Suomelle ja
metsänomistajille. Kestävästi
tuotetut kuidut korvaavat
tulevaisuudessa fossiilisia
raaka-aineita ja edistävät
ympäristöystävällistä muotia.
On tärkeää, että
tulevaisuudessa yritykset ja
julkiset tahot lisäisivät
puupohjaisten tekstiilien
hankintaa ja loisivat pohjaa
niiden markkinoille. 
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METSÄALAN OPISKELIJAT RY

Otto Oinonen
Puheenjohtaja

Jimpo

Eemil Kansanniva
Varapuheenjohtaja

Jimpo

Ville Huuskonen
Rahastonhoitaja

Nila

Tapio Lähdeniemi
Sihteeri

Evon Metsäpojat
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HALLITUS 2024

Antti Kontio
Konkelon päätoimittaja

Tampio

Eelis Danemann
Viestintävastaava

Tampio

Eemeli Perälä
SMUL- ja KV-vastaava

Tampio

Aapo Niva
Tuotevastaava

Rovaniemen Metsäpojat
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EVON METSÄPOJAT
SATA&RISAT

Evon Metsäpojat vietti lauantaina
6.4. 110-vuotis vuosijuhlia
Hämeenlinnan Sokos Hotel
Vaakunassa. Juhlaan osallistui noin
100 vierasta, mitkä muodostuivat
nykyisistä sekä entisistä
opiskelijoista, koulun
henkilökunnasta,
yhteistyökumppaneista,
kunniavieraista ja esiintyjistä.

Illan aikana lavalle nousi
yhteistyökumppaneita
onnittelemaan Metsäpoikia, minkä
yhteydessä he antoivat samalla
pienen lahjan. Kaikki lahjat olivat
omalla tavallaan hyvinkin
persoonallisia ja ikimuistoisia. Evon
Metsäpoikien nimissä on nyt
istutettu puu hiilinieluksi, suojeltua
ikimetsää, sekä lahjoitettu
mielenterveysongelmien hyväksi.
Näiden lisäksi järjestö sai Evon
ensimmäiset opiskelijahaalarit
haltuunsa, antiikkisen
marjapoimurin, sekä viikon ikäisen
kummivasikan Mustialan
maatalousoppilaitoksesta, Ynnelin.

TEKSTI: SANTERI LAHTINEN KUVAT: NOORA LEIJO
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Ilta koostui rennosta seurustelusta,
puheista, hyvästä ruuasta ja elävästä
musiikista. Juhla alkoi, kun juontaja
Kiia Partanen otti tilan haltuun ja
esitteli itsensä ja kävi illan etiketin
läpi. Tämän jälkeen oli Metsäpoikien
puheenjohtajan, eli Tapio
Lähdeniemen maljapuheen aika,
missä hän toivotti vieraat
tervetulleiksi ja kertoi, kuinka
kiitollinen hän on
osallistujamäärästä, sekä juhlan
merkityksestä.



Juhlan arvokkaita hetkiä olivat myös,
kun estradilla näyttäytyi lumoava
Duo Soulmost, sekä illan puhujat.
Ensimmäisenä mikrofoniin tarttui
Tomi Lankinen, joka piti
alumnipuheen. Lankinen on
valmistunut Evolta 2010-luvulla ja on
töissä nykyisemmin Lohjan seudun
piiripäällikkönä Metsä Groupilla.

Seuraavaksi lavalle astui virallisen
juhlapuheen pitäjä, Sauli Brander.
Brander on puolestaan valmistunut
Evolta 90-luvulla ja työskentelee
nykyään UPM:n kansainvälisten
metsäasioidenjohtajana. Molemmat
puhujat korostivat puheissaan
metsäalan merkitystä ratkaisuna
nykypäivän globaaleihin ongelmiin.
Puheissa nousivat myös pinnalle
lämpimät muistot opiskeluajoista
Evolla ja kiitollisuus sieltä saaduista
opeista. Kumpikaan ei vaihtaisi
mitään pois mistään hinnasta.

Näiden jälkeen nähtiin vielä
muutamia muistamisia ja annettiin
hetki vapaalle sanalle. Illan päätti
Metsäpoikien puheenjohtajiston
loppusanat. Metsäpoikien
varapuheenjohtaja Santeri Lahtinen
aloitti kiittämällä juhlan järjestäjiä,
vieraita, yhteistyökumppaneita ja
sponsoreita, kuten Metsämiesten
Säätiötä ja Kollin Säätiötä. Kiitosten
jälkeen Lahtinen kertoi juhlien
organisoinnin eri vaiheista ja
haasteista. Tästä Lähdeniemi jatkoi
luontevasti kertomalla juhlien
onnistumisesta ja julisti juhlat
päättyneeksi.

Evon Metsäpojat ry haluaa vielä
kiittää kaikkia juhliin osallistuneita
tämän julkaisun ohella. Kiiitos!
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TALVIKISAT HERVANNASSA

Tänä vuonna Talvikisat mittelöitiin Tampereen Hervannassa 22.–24.3.
Kisailemaan saapui noin 60 opiskelijaa ympäri Suomea, mikä loi
kilpailuille innostavan tunnelman. Ulkopaikkakuntalaiset majoittuivat
pääosin kisapaikalla lattiamajoituksessa, mutta osa heistä yöpyi
kaupungilla omissa majapaikoissaan.

Kisakeskuksena toimi Tampereen poliisiyhdistyksen Majaranta, jonka
lähistöllä järjestettiin darrataitoilu. Metsätaitokilpailujen SM-tasoinen rata
oli rakennettu Suolijärven ulkoilualueen ympäristöön.

TEKSTI: ANTTI KONTIO KUVAT: ANTTI KONTIO
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Lauantaina kisojen yhteydessä pidettiin MEOLin kevätkokous, jossa
päätettiin ottaa Evon metsäpojat ry viralliseksi MEOLin jäsenjärjestöksi.
Kisojen ja kokouksen lisäksi Majarannassa nautittiin erinomaisesta
ruoasta, saunasta ja avantouinnista. Lauantai-iltana opiskelijat kävivät
kaupungilla tutustumassa Tampereen vilkkaaseen yöelämään, joka
kruunasi onnistuneen viikonlopun.

Kisat eivät olleet  tälläkään kertaa vain kilpailua, vaan myös
yhteisöllisyyden juhla, joka toi yhteen opiskelijoita ympäri maan.
Lämminhenkinen tunnelma ja yhteiset kokemukset tekivät näistäkin
kisoista unohtumattomat!



KÄPIS V
RISTEILTIIN

NELJÄN
VUODEN

ODOTUKSEN
JÄLKEEN

Käpyristely V risteiltiin 4 vuoden
odotuksen jälkeen 11.–13.4.
Alkuperäinen Käpis V oli
tarkoitus järjestää jo vuonna
2020, mutta korona-aika esti
metsäopiskelijoiden lähdön
Itämeren aalloille. Opiskelijoita
risteilylle osallistui kaikista
MEOLin jäsenjärjestöistä. 

Risteily aloitettiin torstaina
seminaarilla, jossa opiskelijat
saivat seurata
paneelikeskusteluja
ajankohtaisista metsäasioista.

Seminaarin saapui avaamaan
maa- ja metsätalousministeri
Sari Essayah. Puheenvuoroja
pitivät myös Metsämiesten
säätiön toimitusjohtaja Ilari
Pirttilä ja vakuutusyhtiö
Kalevan asiakasjohtaja Hannu
Stark. Seminaarin juonsi
Karelia ammattikorkeakoulusta
metsätalousinsinööriksi
valmistunut Riku Ekman.  

Torstai-ilta käynnistettiin
buffetin jälkeen Käpis Gamesin
merkeissä. Käpis Gamesissa
opiskelijat kiersivät joukkueina 

TEKSTI: ANTTI KONTIO
KUVAT: MIKKO TERVONEN

10



eri puolilla laivaa olevia rasteja.
Tehtävänä oli muun muassa
mitata tölkkien määrää
koealalla ja muodostaa
ihmispyramidi. 

Perjantai-aamuna risteilijät
löysivät itsensä keväisestä
Tukholmasta. Metsäopiskelijat
kävivät ihailemassa
naapurivaltion pääkaupungissa
etenkin Tukholman Gamla
Stania ja Vasa-museota.
Turistipäivän lopuksi opiskelijat
saapuivat takaisin laivaan ja
osallistumaan ammattitaitoja
käsittelevään tietovisaan. 

Perjantai-iltana risteilykansa sai
nauttia drag-tähti Marko
Vainion Divet Showsta, joka sai
paikalla olleita
metsäopiskelijoilta loistavat
arvostelut. Ilta jatkui Starlight
Clubin sulkeuduttua ylimmällä
kannella sijainneella New York
Clubilla. Lauantaina
rentoutuneet risteilijät
saapuivat takaisin Helsinkiin ja
keräämään voimaa seuraavaa
Käpyristeilyä varten. 
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KONKELON
JULKAISEMISTA ON

RAHOITTANUT
METSÄMIESTEN SÄÄTIÖ.

LAHJOITUKSET JA
SÄÄTIÖFUUSIOT OVAT
TÄRKEÄ OSA SÄÄTIÖN
YLEISHYÖDYLLISEN

TOIMINNAN
VAIKUTTAVUUTTA.

LISÄTIETOA
WWW.MMSAATIO.FI

Kesäkisat 2024Kesäkisat 2024


